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Herlev  
 Kommune 

 

Kildegårdskolen 
Telefon 

 44 52 55 50 

 44 52 56 00 

 

 

 

Kildegårdskolens - Skolebestyrelsesmøde  

 

Mødeindkaldelse Dato: 15. Januar Tid: 17:15-20:00 

Mødested, afd.  Vest 

Forplejning Skolen 

Skolebestyrelsens 
medlemmer:  

Marie Topp, Lisbeth Hædersdal, Camilla Tvernø, Knud Frederiksen, Janne Petersson, 
Niels Egebjerg, Michael Skat Barrett, Pia Larsen, Rune Barslund, Ardi Shaqiri, Yosef 
Nasser 

Kommunalbestyrelsens 
repræsentant 

Hanne Bjørn  

Tilstede  
Marie Topp, Lisbeth Hædersdal, Camilla Tvernø, Knud Frederiksen, Janne Petersson, 
Niels Egebjerg, Pia Larsen, Rune Barslund,Michael Skat Barrett,  Ardi Shaqiri, Yosef 
Nasser 

Afbud  

Ikke meldt afbud  

Referent  Jonas Skjødt/Persheng Jamour 

Ordstyrer Janne 

Indbudte   

 

Dagsorden 

1. Kl. 17:00 Nytårskur 2 

2. Kl. 18:00 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af mødeleder og ordstyrer 2 

3. Kl. 18:05 Aftale om video efter mødet + hvem der opsummere aktioner 2 

4. Kl. 18:05 Sang 2 

5. Kl. 18:10 Udskoling 2 

6. Kl. 19:00 Meddelelser 2 

7. Kl. 19:20 Rettighedsrådet 3 

8. Kl. 19:30 Portrætfotografering 3 

9. Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen 4 

10. Indkomne forslag - ingen 4 

11. Kl. 19:50 Næste møde d. 18. februar 4 

12. Evt. 4 
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1. Kl. 17:00 Nytårskur 
 

Bestyrelse og skolens administration siger godt nytår til hinanden. 

 

2. Kl. 18:00 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af 
mødeleder og ordstyrer 

 

Referat:Godkendt  

 

 

3. Kl. 18:05 Aftale om video efter mødet + hvem der opsummere aktioner 

Niels  

4. Kl. 18:05 Sang 

Sneflokke komme vrimlende 

 

5. Kl. 18:10 Udskoling 
 

Ansvarlig: Villads og Jonas  

 

Baggrund: På bestyrelsesmødet i maj 2024 havde bestyrelsen inviteret udskolingsleder Villads, med til at vende en 
bekymring vedr. trivsel i udskolingen. Vi aftalte at lave en opfølgning i august 2024, men det er af forskellige årsager 
blevet flyttet. Der er sat en del nye initiativer i gang og ønsket er at Villads giver en status på hvilke udfordringer der 
er, hvad status er på de indsatser der er i gang og en samlet fortælling om, hvad visionen er for udskolingen. 

 

Formål: 
Skolebestyrelsen  

- præsenteres for Villads oplæg om status for arbejdet med at håndtere udfordringer i udskolingen og 
implementere nye indsatser samt en samlet vision for udskolingen på den længere bane. 

- drøfter præsentationen og tager stilling til, om det giver anledning til handlinger fra bestyrelsens side 
- drøfter hvordan bestyrelsen kan understøtte arbejdet med udskolingen bedst muligt, blandt andet på det 

kommende kontaktforældremøde for udskolingen.  

 

Bilag:  

 

Referat:Villads’ oplæg  

Status 

udskoling:  

- Morgenmadsprojekt er startet op 
- Gode arrangementer i december (julefodbold) 
- Pizzaparty arrangeret af elevrådet (:ved at vi har fået meget færre brandalarmer udløst af vapes) 
- Hærværk og alarmer forekommer i mindre grad 
- God stemning i personalegruppen 
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MOT i udskolingen er startet op på 7. årgang (og til dels 8. årgang) 

● Mod til at leve 
● Mod til at vise omsorg 
● Mod til at sige Nej 

 

8.årgang  

- Valgfag afsluttet 
- Trivselsmåling ved PPR 
- Ressourcepædagoger i klasserne 
- 8.årgangsteam holder den største banko, overskuddet går til lejrskole 

 

Udfordringer i udskoling, som gøre sig gældende for andre afdelinger, er følgende:  

- Elevsager   
- lærernes håndtering af enkeltsager  
- Børnesyn og SPTL tilgang som skole 
- Vikardækning  
- Langtidssygemeldinger 
- Mobiltelefoner 

 

Vision for udskoling og skolen  

- Sikre trivsel gennem fællesskaber  
- Faglig udvikling gennem støtte og innovation  
- Ændre fortællingen om udskoling 
- I tråd med hele skolens vision! 

 

 

6. Kl. 19:00 Meddelelser 
 

Elevråd 

Øst: 

● Drøftet sko indenfor 
● Oplever at det er svært at få taget snakke om elevråds tiltag i klasserne 

Vest: 

● Arrangeret pizzaparty - Det gik super godt! 
○ Planlagt dagen 
○ Pyntet op i hallen 
○ Købt over 100 pizzaer 
○ Fået lov til at købe pizza, da vapes ikke har sat brandalarmer i gang i 6 mdr. 

 

Medarbejderrepræsentanter 

● Gode tilbagemeldinger på drøftelserne på loop omkring det nye princip fra bestyrelsen 
● Danmarksindsamling lige om lidt, med featureuge 
● Forårskoncert og fastelavn snart 
● Terminsprøver for 9. årgang i næste uge og for 8.årgang senere på året 
● Prøvehandling ift lejrskole i en af 8. klasserne til Gdansk - kunne det være et sted vi fremadrettet kunne bruge 

 

Ledelse 
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● Kompetenceudvikling ift skole/hjem samarbejdet 
● Tak for deltagelsen i Jonas 25 års jubilæum 

 

Bestyrelsesforperson 

● Opsamling på loop input vedr princip for dannelse og faglighed 
● Borgermøde i næste uge vedr udvikling af idrætsfaciliteter i Herlev 

 

Skoleråd 

● Skolerådsmøde i april 

 

Sammen om Skolen 

● Seneste møde aflyst.  

 

Andet 

 

 

7. Kl. 19:20 Rettighedsrådet 
 

Ansvarlig: Ardi og Yosef 

 

Baggrund: Da KGS er en rettighedsskole ønsker vi at været tæt på arbejdet i rettighedsrådet. 

 

Formål: 

Skolebestyrelsen præsenteres for den seneste referatvideo fra Rettighedsrådet og får en status på arbejdet i Rådet. 

Hvis der er ting, som Rettighedsrådet gerne vil have drøftet i bestyrelsen, kan disse også bringes ind i bestyrelsen her. 

 

Referat: 

Der er rettighedsrådsmøde i morgen med fokus på Danmarksindsamlingen 

 

8. Kl. 19:30 Portrætfotografering 
 

Ansvarlig: Marie og Camilla 

 
Baggrund: 
Der har været dialog blandt nogle af forældrerepræsentanterne i skolebestyrelsen, om det er en del af skolens 
kerneopgave at facilitere, at eleverne portrætfotograferes i forbindelse med at der tages klassefotos. Klassefotos 
anvendes i forbindelse med skolens virke og punktet omhandler derfor kun portrætfotograferingen. 
 
I forbindelse med seneste fotografering har 215 forældre bestilt portrætfoto ud af ca 900 elever på Kildegårdskolen.   
 

Formål:  

Skolebestyrelsen  

- præsenteres for de overvejelser der ligger bag dialogen 
- drøfter om der fortsat skal faciliteres portrætfotografering på Kildegårdskolen til næste skoleår 
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Referat: 

Skolebestyrelsen beder at elevrådet tager det op i klasserne. SKB laver et oplæg, der kan drøftes, og ledelsen hjælper 
med at få det på. 

 

 

9.  Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen 
 

10.  Indkomne forslag - ingen 
 

11. Kl. 19:50 Næste møde d. 18. februar 
Indsats for ordblinde på KGS 

Opfølgning på kontaktforældremøde 

Opfølgning på vikarforbrug på skolen, herunder hvordan kan bestyrelsen og forældre understøtte  

 

12. Evt.  
 

 

 

 


